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Theodore Rex is the story—never fully told before—of Theodore Roosevelt’s two
world-changing terms as President of the United States. A hundred years before the
catastrophe of September 11, 2001, “TR” succeeded to power in the aftermath of an
act of terrorism. Youngest of all our chief executives, he rallied a stricken nation with his
superhuman energy, charm, and political skills. He proceeded to combat the problems
of race and labor relations and trust control while making the Panama Canal possible
and winning the Nobel Peace Prize. But his most historic achievement remains his
creation of a national conservation policy, and his monument millions of acres of
protected parks and forest. Theodore Rex ends with TR leaving office, still only fifty
years old, his future reputation secure as one of our greatest presidents.

作者介绍:

目录:

http://www.allinfo.top/jjdd


Theodore Rex_下载链接1_

标签

英文原版

美国

传记

政治

000

评论

作为一部伟大传记的续集，相对来说水平要差一些。这在一方面是因为年轻人的生活总
是比总是在白宫的总统丰富多彩，另一方面则是因为Morris原来的文采现在有点进化成
了overwrite。但和其他书相比，依然十分好和可读性。
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书评

马丁·斯科西斯正紧锣密鼓地将这本书搬上银幕由莱昂纳多·迪卡普里奥饰演罗斯福,
希望这又是一部同《飞行家》一样精彩的传记电影,当然也希望电影《罗斯福王》能同
传记《罗斯福王》一样精彩.  
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传记《罗斯福王》一样精彩.  
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TDRoosevelt是上个世纪最有理想主义的总统(其次是卡特,但缺乏政治才能).他的政治资
本是在古巴与西班牙人作战时身先士卒取得战争胜利而一举成名.而之前他没用半点军
旅经验.他的此段经历似乎是实现了所有大男孩通过战争成为英雄的梦想的现实版本.他
的头像也是Mt.Rushmore上的几个...  
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